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 :תוכן עניינים

 2-4ים מס' עמוד (3מתוך  3)פרק  .ג"יו"ר אחי נו שלמשולח .1

 4-7עמודים מס'  משולחן מנהל הקהילה. .2

 7ד מס' עמו .ענף המזון - עצמאות סיכום .3

 8ד מס' עמו .בטיחות בדרכים .4

 9-10דים מס' עמו תשובה" -"על כל שאלה  .5

 10-16מס'  יםדעמו 12.24פרוטוקול ישיבת הנהלת קהילה מס'  .6

 

 תורמים יקרים,

 

 

 

 

 

  ₪ 7,000הצלחנו לגייס מעל 

 עבור ארוחות חמות לחיילנו המילואימניקים בצפון!

 .מילואים חיילי 350מעל לחמות וארוחות ביתיות  5 - ל קישיספ סכום

 אין ספור חיוכים...כמובן ו

 תודה לכל התורמים על פתיחת הלב והכיס!!
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  משולחנו של יו"ר אחי"ג

  (3מתוך  3)פרק 
 החורשה ביגור

בימים אלו לפי ההלכה היהודית לא מתקיימים אירועים לפני ל'ג בעומר ותקופת בין 

 ם.המצרי

החורשה מלאה בהזמנות וסגירות לאירועים עד לחודש אוקטובר. הערכה שלנו 

 האירועים. 80שנחצה את כמות 

לאחר איוש שכונת הבלוקונים )מחודש אוגוסט והלאה( נעשה את כל הבדיקות 

הדרושות לבדיקת השפעת הרעשים מהחורשה לכיוון השכונה ונפעל לאור תוצאות 

 הבדיקות.

 

 חוצות יגור

 חוצות יגור מלאה בשוכרים פרט לחנות הדרומית הראשונה שאינה מאוישת.

עושים בדיקה בעיקר כלכלית על העברת סניף  לאור הסכמת דואר ישראל אנחנו

 הדואר מיגור למקום הנ"ל. עדיין לא התקבלה החלטה.

יכנסו בעלים חדשים להפעלת המקום. זה המקום לאחל  בחודש יוני - חומוס יגור

 להם הצלחה.

אחרים(. בזמן ל)הרבה מעבר  10%חברי יגור זוכים להנחה של  - סטופמרקט

 .ן בכרטיס האישיגומנהלי החנות על שימוש לא ההאחרון אני מקבל פניות מ

 העברת כרטיס אישי לשימוש אנשים שאינם חברי יגור והעברה לחבר אחר. 

הדבר אינו מקובל )לכל חבר יש כרטיס( הדבר גורם לנו לקשיים רבים אל מול 

                                                             הרשת.

 )המשך בעמוד הבא...(                                                                          
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 נדל"ן 

 יגור בלבד.)יזמיי( בימים אלו אנחנו מתחילים בשיפוץ מחסן התאים לשימוש חברי 

 תכנית השיפוץ והבניה תעשה בצורה מודולארית ולא במכה אחת.

יגור אנחנו תקווה שהמקום יתמלא במהרה ויהפוך לאור ביקושים רבים מצד חברי 

 .דלחברי יגור בלבWE WORK  למתחם

 

 באלגן 

השנה החגיגות של הגיל הרך והחינוך המשלים נערכו בבאלגן,  - התחלנו עם פורים

 .מסתמן שנוכל להפוך את זה למסורת -היה ערב מוצלח ומהנה 

החג התחיל עם מבול גשם שפגע באחד הימים החזקים  -המשכנו עם עיד אל פיטר 

בשנה, אך בשלושת הימים שאחרי הקהל הצביע ברגליים ולמרות המצב הביטחוני 

 אנשים הגיעו בהמוניהם.

נכנסנו מיד לחופשת הפסח עם חוה"מ. כאן כן הורגש המצב הביטחוני ובעקבות 

יינים ובליווי חמסין, ריבוי אזעקות בצפון הרחוק, קצת יצאה הרוח מהמפרשים לבל

 היומיים הראשונים קצת דשדשו, אך לאחריהם הציבור התעורר ובסך הכל סיימנו 

 עם תוצאות קרובות לשנה שעברה.

 בפעילות הקבוצות יש ירידה עקב המצב, הרבה בתי ספר לא קיבלו אישורים 

 לטיולים מחוץ לגבולות היישוב, אנחנו מקווים שמצב זה ישתנה בקרוב.

אנו נערכים לקיץ במלוא הכוח אך  מה יהיה בהמשך השנה בקהל הפרטי לא ברור

בפעילות ופועלים להגדיל את החשיפה לקהל זה מתוך  ומקווים שהמצב לא ייפגע 

 שאיפה שהם יחפשו את המפלט והשקט.

 )המשך בעמוד הבא...(
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דיש שעות בהפיכת המקום לחווייתי ונעים למבקרים קהצוות הוותיק והנאמן מ

 .הרבים

 עד כאן דיווח על ענפי אחי"ג. 

 .נוקיסופש נעים ושקט, 

 

 משולחן מנהל הקהילה

  טקס ערב יום הזיכרון  .1

אני מבקש להודות לכל מי שלקח חלק בטקס ערב יום הזיכרון, הטקס היה מאוד 

 מרגש, מכובד ומוקיר את זכרם של יקירנו כראוי. 

 עמיחי בשן - סיום חברות בהנהלת קהילה  .2

לסיים את חברותו בהנהלת קהילה מטעמים אישיים, אני מבקש עמיחי ביקש 

 להודות לעמיחי בשם כולנו על הקדשת הזמן ותשומת הלב לטובת הכלל.

  דיון על אחזקת דירות  .3

בהנהלת הקהילה נמשך הדיון על מה באחריות הקיבוץ ומה באחריות החבר, כפי 

וצה באחריות הקיבוץ, שהיה עוד לפניי, הן בהגדרה של "חוברת השינוי" קירות הח

קירות פנימה באחריות החבר ב"דירות הקבע", וכן בהחלטת הנהלת הקהילה 

 לגבי דירות קבע ומעבר בעת כניסה לדירה, וכן בהחלטות בהווה שמנסות 2022מ

למצוא את הלוגיקה מאחר ודירות המעבר יהיו בקרוב דירות קבע. חשוב מאוד 

מתחים מיותרים עקב חוסר הבנה בין לדייק בהחלטה ככל שניתן ע"מ שלא יהיו 

 )שמקבל הנחיות ע"פ המדיניות שהוגדרה( לבין החברים. ענף הבניין

 היות והקיבוץ כבר לא שיתופי וההכנסות של החבר מגיעות אליו )המס מהווה חלק   

  )המשך בעמוד הבא...(
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יך קטן מהתקציב, רוב מקורות התקציב מגיעים מהעסקים( והדירות נמצאות בתהל   

שיוך )גם אם לא שויך בפועל, ההחלטה על הזיקה לאחר היום הקובע נותנת של 

( אז נדרש להבין שלא ניתן גם לצפות בנכס דה פקטולחבר זכויות עתידיות 

 שנים מהשינוי ובתוך תהליך שיוך הדירות. 6שהקיבוץ יתחזק את הדירות לאחר 

לגבי הדירות מעבר, זה נכון שהן לא משויכות לחבר שגר בהם מצד אחד, אך מצד    

זו תקופת ביניים ונצטרך להיות שקולים ולקבל  לא משלם שכ"ד...שני החבר גם 

 החלטות בהלימה לשינויים הדינאמיים שאנו עוברים.

 לפנות את הדירות עדכון לגבי הפניה למפונים .4

ות למפונים ע"מ שיפנו את הדירות עד סוף כאמור בהנהלת הקהילה הוחלט לפנ

דיור לחברי יגור וכן לאפשר המצוקת לאוגוסט ע"מ שניתן יהיה לאפשר פתרונות 

 דירות.האת שיוך הדירות בהתאם לתהליך שיוך 

  :להלן תמונת המצב ,לאחר מיפוי

 :ע"פ הקטגוריות הבאות של מפונים בתי אב 13ביגור יש 

 אין צורך בפינוי:בתי אב ש

י בינוי והריסה , כל עוד אין אישור לתוכנית פינו -האופנוע  נייןבבמפונים  בתי אב - 3

 ולכן הן לא צריכות לפנות. אין צורך במבנה

היות  - )קיבלו אישור מהחברים(בדירות חברים  יםהמתגוררמפונים  בתי אב - 3

שיוך  אחרים או לתהליךולא ניתן להשתמש בדירות חברים לשיפור דיור לחברים 

 אזי הן לא צריכות לפנות. דירות,

 נדרש לפנות.לא  -בבית אחווה  המתגוררמפונה בית אב  - 1

 )המשך בעמוד הבא...(
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שגם ככה קרובים לגבול אך לא מפונים רשמית(  –)התפנו מרצונם בית אב  - 1

שלהם חזרה  לפינוי שלנו בקשהבאין  - בו מתגוררים כיום לחזור לקיבוץ נותכנ

 בעיה.לביתם שום 

לגבי משפחות שנמצאות בדירות שיכולות לשמש לשיפור דיור לחברי יגור או 

 לתהליך שיוך הדירות:

מתוכם בן משק שההנהלה הגדירה שיעשה מאמץ למצוא פתרון  - בתי אב 5יש 

 או פגיעה בתהליך שיוך הדירות.\ככל שזה לא פוגע בשיפור דיור לחברים ו

 בכיוונים שונים: למצוא פתרונות אנחנו מנסים 

וונים )בשיחה עם ראש המועצה, נאמר אגליל עליון לספק קר תלמועצ ניתיפ .א

שיש פתרונות דיור לתושבי המועצה בדרום עמק החולה והם מעוניינים 

 .(שתושבי המועצה יגיעו לשם היות ושם מושקעים מאמצים בחינוך וכו'

שם נאמר שניתן לשכור דירות באזור ושהילדים  –פניה למועצת מטה אשר  .ב

 יחזרו למערכות החינוך שהותאמו למצב.

בשיחה עם מנכ"לית המועצה, נאמר שהיא תבדוק כיצד  ,פניה למועצת זבולון .ג

 ניתן לסייע.

נאמר שזבולון אינה מועצה אשר מקבלת סיוע  -פניתי לחטיבה להתיישבות  .ד

 מהחטיבה להתיישבות.

שרוצה לבחור באפשרות של פינוי עד אוגוסט או בהתראה של כמו כן נאפשר למי 

 חודשיים מראש בהתאם לצרכים של הקיבוץ.

במידה ולא היה צורך בדירות, לא היתה לנו בעיה, אך המצב שונה, יש לנו חברי 

 בעליל וחובה על כולנו לנסות  ה, בלתי סביריםנמצא םה קיבוץ שמצוקת הדיור בה

 )המשך בעמוד הבא...(
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 , (שגם ככה יארך זמן)ולפתור להם את המצוקות, כמו כן בתהליך השיוך דירות 

אי . יש משפחות שדירות אלו הן הדירות שמתאפשרות להן להרחבת הדירה

 אנחנו מנסים לעשות ככל האפשר למנוע  .אפשר להתעלם ממצוקתם וצרכיהם

 )המשך בעמוד הבא...(

וגבלים ואם אחריי ניסיונות פגיעה בכל צד, אך בסופו של דבר, המשאבים מ

חודשים מראש  4, אז הודעה של דיור הולם למציאת פתרונות, לא ניתן למצוא

 ת.הינה מתקבלת על הדע

 שבת שלום, רמי.

 

 

 ענף המזון - סיכום עצמאות

חששנו . השבוע חגגנו את יום העצמאות עם הארוחה המסורתית בחדר האוכל

שעקב המצב תהיה ירידה במספר הסועדים, אך בסופו של דבר הציבור הגיע 

 50קילו פלאפל בייתי,  22ק"ג סטייקים,  110סועדים, נצרכו כ  650 - היו כ. בגדולו

 ק"ג נקניקיות, וכמובן תירסים ואבטיחים  40ק"ג פרגית, כ 

בת אחת, דבר שיצר בשלב מסוים )בניגוד לשנתיים האחרונות( הגיעו המון אנשים ב

עומס קצת חריג, מתנצלים בפני אלו שנאלצו להמתין, אך בסך הכל רוב הזמן 

 הדברים עבדו חלק והאוכל זרם

  -מקווים שכולם נהנו ושהיה טעים, אנחנו כבר מתכננים את ארוחת שבועות 

                                                                     הולך להיות טעים!

 ענף המזון. 
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 בטיחות בדרכים

הוספנו פסי האטה בשביל שעובר מתחת לבית אחווה לצורך הורדת מהירות כלי 

 :הרכב העוברים בו

 

 

 

 

 

 

 

 

 

סכנה ובהם מתרחשות "כמעט"  פסים נוספים יותקנו במקומות בהם נשקפת

  תאונות.

 מהירות נסיעה צריכה להיות סבירה ביחס לתנאי הדרך ובאופן שיאפשר עצירה 

 בכל עת בשביל למנוע תאונה!

 ,סעו לאט ובזהירות

 .קצין בטיחות בתעבורה - דורון גרודמן
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 תשובה" -"על כל שאלה 

 שאלה:

 בכל שנה עם תחילת האביב הקיבוץ מתמלא זבובים, ככל שהבתים קרובים לרפת

.הזבובים גדולה יותר ופוגעת יותר בשגרת החיים של התושביםכך הכמות של   

שנה שעברה הייתה טענה של שרב מוקדם שהביא להתרבות מפתיעה של זבובים 

.אבל בפועל המפגע נעלם לאחר פינוי הזבל מהרפת  

השנה כבר עם סימני סוף החורף הראשונים ראינו כמות גדולה מאוד של זבובים 

.כיום זה כבר בלתי נסבל ולא מאפשר לצאת מהבית. )הרבה לפני השרב הראשון(  

 יווצר מפגעימדוע לא מקפידים על פינוי זבל מהרפת באופן תדיר ושגרתי כך שלא 

וכן מדוע לא מקפידים על הדברה שוטפת ? תברואתי גם לפרות וגם לבני האדם

?במקום  

     .תושבי שכונת הבארו נירית מלכין, בברכה                                              

 תשובה:

 נירית שלום, 

 הליך הוצאת הזבל מהרפת תלוי במצב השדות לקליטת הזבל.ת

 השנה קציר החיטה והוצאת חבילות הקש מהשדות התעכב ולכן פינוי הזבל 

 מהרפת לאותם שדות יתבצע בשבועיים הקרובים.

 עושים ונעשה את כל הפעולות הנדרשות להקטנת המפגע. ,אנחנו מרססים

 

 יו"ר אחי"ג.נוקי בברכה, 

 

)המשך בעמוד הבא...(                                                                           



 וקשר דף מידע                 

 
   

 ה׳תשפ״ד' באייר ח        16/05/2024           13-2024גיליון מס' 
 

 

10   
              

 ה׳תשפ״ד' באייר ח          16/05/2024           13-2024ליון יג            וקשר יגורדף מידע 

 שאלה:

.? למי ולמה משפצים.. האם אפשר לפרסם מה עושים במחסן תאים )לשעבר(   

להודות על הפרסומים השבועיים מהנעשה במשק ובענפים.  ובהזדמנות גם רוצה

 חידוש מרענן ומועיל מאוד.

לי חן.-אורנה                                                                                             

 תשובה:

לי שלום, -אורנה  

 .ריגויזמיי  - בימים אלו אנחנו מתחילים בשיפוץ מחסן התאים לשימוש חברי

 תכנית השיפוץ והבניה תעשה בצורה מודולארית ולא במכה אחת.

לאור ביקושים רבים מצד חברי יגור אנחנו תקווה שהמקום יתמלא במהרה ויהפוך 

 .(בלבד)יגור יזמיי  - חברי לש  WE WORKלמתחם

 יו"ר אחי"ג.נוקי בברכה, 

 

 12.24פרוטוקול ישיבת הנהלת קהילה מס' 

 .19:00 - 17:00 \ 8.5.24: מועד

 חדר ישיבות. :מקום

 .9 :מספר חברי הנהלת קהילה

  ב' (: -: )ע"פ הא' נוכחים

אוחנה קרן , בקר יוסי )מ"מ גזבר(, בשן עמיחי, פוגל שחר, פלג רמי )מנהל קהילה(, 

מוזמן קבוע ,שמשון גל )מנהלת מש"א(, שריג איל )מרכז \יו"ר קיבוץ -קינן אודי 

 בריאות(.

 )המשך בעמוד הבא...(
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 גולדשטיין נבו, קוטליאר אהוד )מרכז חינוך חברתי(. :חסרים

 :סדר היום

 אישור סדר היום. (1

 אישור פרוטוקול. (2

 עדכונים. (3

 שאלות. (4

 מועמדת: רוני יובל -בחירת רכזת צעירים  (5

 מועמד: ניתאי נויפלד. -בחירת מנהל ענף מזון  (6

 תייחסות  ההמשך דיון בערעור יעל שימשי +  \אחזקת דירות ע"פ סטטוסים (7

 למרפסות ששקעו בשכונת המשתלה.         

 דיונים והחלטות : 

 אישור סדר היום: (1

 לאשר את סדר היום. החלטה:

 פה אחד. בעד:

 :11-2024אישור פרוטוקול מס'  (2

 2024\11הוחלט לאשר את פרוטוקול  החלטה:

 : פה אחד.בעד

 עדכונים: (3

 מילואים. .א

 ישנו צוות שמתחילת המלחמה מסייע למילואימניקים ומשפחותיהם. 

 עד כה הצוות עבד בהתנדבות, לנוכח משאבי הזמן שנדרשים לעשיה

 )המשך בעמוד הבא...(
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המבורכת הזו, רמי וגל החליטו לתת גמול תפקיד לתימור בנארי שוסטר 

למצב( נבחן שוב את  חודשים )בהתאם 3 -שמרכזת את הצוות. בעוד כ 

 ה.יהסוגי

 העברת הקומה שמעל הבלוקונים )הבלוק( לאחריות ענף הנדל"ן. .ב

יועדה במקור לטובת פעילויות )הבלוק( יה מעל הבלוקונים יהקומה השנ

החינוך המשלים, מאחר ולחינוך אין שימוש בקומה זו, הקומה תועבר לענף 

 נדל"ן לטובת השכרות.

 בניה פרטית ומחסנים. .ג

כיום הנוהל של וועדת תכנון  -שינוי נהלי דיווח ושיח עם הנוגעים לדבר 

מבחינת פרסום אודות בניה או מחסנים, הינו תלית ההודעה בדבר התכנון 

על לוח מודעות בחד"א וכן אין פניה אישית לנוגעים בדבר. הדבר יוצר אי 

, הבנות ותקלות, לכן מעתה והלאה הנוהל ישונה והדיווח יהיה במקומי

בפייסבוק, בחד"א וכן ציון בדף מידע אודות הפצת התוכנית. כמו כן תיעשה 

 פניה לחברים שכנים המושפעים באופן ישיר מהשינוי המתוכנן. 

 תכנון חלופות לכביש ליד הכולבו. .ד

באזור הכולבו אין הפרדה בין השטח התפעולי לשטחי החניה, המדרכה 

)משאיות שנוסעות לאחור  וכביש הגישה, דבר זה יוצר סכנות בטיחותיות

לדוגמה(. לא ניתן לבצע הפרדה באזור זה בין שטח תפעולי לשטח הציבורי, 

לכן נבחנות חלופות מבחינת תכנון הכביש למצוא פתרונות לצמצם את 

 הסכנה התעבורתית. 

 

 )המשך בעמוד הבא...(
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 תכנון הצרחה מרכז למידה ובית )פעוטון( תמר. .ה

אים במבנה )פעוטון( תמר, בניתוק משאר בחינוך החברתי, שכבת ג' נמצ

בתי הילדים. בהנהלת חינוך הוחלט שמבחינה פדגוגית והתנהלות שוטפת 

זה לא נכון ולכן הוכנה בעבר תוכנית לפיצול פיזי בתוך אחד מבתי הילדים. 

בקירוב( הוחלט לבצע ₪ לנוכח העלות הגבוהה של פיצול המבנה )מיליון 

המורים הישן( לבין מבנה תמר. תוכן הצרחה בין במרכז למידה )חדר 

 פרוגרמה ותוכנית שיפוץ לשני המבנים ונלמד את העלויות הנדרשות.

 מפונים. .ו

בהמשך להחלטתנו לבקש מהמפונים למצוא דיור מחוץ ליגור בתום הקיץ, 

נפגשתי עם חלק מהמפונים, הקיבוץ קיבל מחמאות והערכה על הסיוע 

מהמפונים הנמצאים בבית האופנוע, שהוענק עד כה והבקשה שלנו מובנית. 

לא נדרש להתפנות כעת, היות והמבנה מיועד להריסה ואין לנו תאריך 

לביצוע. למפונים שהם גם בנים של חברי משק נאמר שנעשה כל מאמץ 

למצוא ל פתרון דיור, ככל שזה אינו פוגע בשיפור דיור של חברים, או פגיעה 

 בתהליך סימון המגרשים שיחל בקרוב.

 לות.שא  (4

עמיחי בשן: תחת מי נמצאת וועדת פנסיה הן מבחינת ההנהלה והן מבחינת 

 ממלא התפקיד?

תשובה: במבנה הארגוני, הפנסיה תחת ועד ההנהלה, יחד עם זאת נדרש 

 ה לדיון ילעשות הבהרות ביחס לשוטף ומדיניות. רמי ואודי יביאו את הסוגי

 תובא לכאן.בצוות תיאום )הנהלה פעילה( ולאחר מכן התשובה 

 )המשך בעמוד הבא...(
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 )נוכחת רוני יובל( מועמדת: רוני יובל. -בחירת רכזת צעירים (5

עמדויות מקרב חברי הקיבוץ. רמי וגל ממליצים על רוני יובל ומ 4לתפקיד הוגשו 

 כמתאימה ביותר לנוכח הניסיון שלה, ההשכלה והכישורים. 

 לבחור ברוני יובל כרכזת תחום צעירים.  החלטה:

 : פה אחד.בעד

 )נוכח ניתאי נוילפלד( מועמד: ניתאי נויפלד. -בחירת מנהל ענף מזון  (6

רקע: עם סיומו של נבו גולדשטיין את התפקיד כמנהל ענף מזון ומעברו לניהול 

הבאלגן, נבחר צוות איתור )ע"י הנהלת הקהילה( אילנה שטנגל, עמיחי בשן, עודד 

מועמדים לערך מהקיבוץ ומחוץ  15-כ  עוז, גל שמשון ורמי פלג(. הצוות ראיין

סבבים שונים. לבסוף הצוות ממליץ להנהלה לבחור בניתאי נויפלד  3 -לקיבוץ ב 

 כמנהל ענף המזון.

 בדיון שהתקיים עלו הסוגיות הבאות:

ניתאי ציין את הסיבות שברצונו להיות בתפקיד זה ואת תפיסתו ביחס לענף  •

 הכלכלי. המזון, הן במישור הקהילתי והן במישור

ניתאי התחייב לבצע הפרדה מוחלטת בין היותו הבעלים של "נישו" לבין היותו  •

מנהל ענף המזון בכל הממשקים ואף למצוא מנהל אחר בפועל ל"נישו" בכדי 

 להקדיש את מלוא זמנו לניהול ענף המזון.

 ניתאי יהיה זמין החל מתחילת אמצע יוני.  •

 המזון. : לבחור בניתאי נויפלד למנהל ענףהחלטה

 פה אחד. בעד:   

 

 )המשך בעמוד הבא...(
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   + התייחסות  המשך דיון בערעור יעל שימשי \אחזקת דירות ע"פ סטטוסים  (8

 למרפסות ששקעו בשכונת המשתלה.   

 רני טנא, גל שגיא )מנהל הבניין בעת בניית הבתים והמרפסות בשכ'  :נוכחים    

 משתלה (.    

בהמשך לערעור של יעל שימשי ביחס להחלטה מה באחריות הקיבוץ ומה   -רקע     

באחריות החבר שנמצא בדירות המעבר, עד לסימון של דירת קבע, עלו עוד מס' 

 :סוגיות

 .. מרפסות של חברים ששקעו בשכונת המשתלה1 

 .. מימון הקיבוץ של תשתיות בתוך הבית לחבר שמשפץ את ביתו2 

         ן מק קת הדירות ובמסגרת הדיון בנושא, הן מובאות לכאן כחלביחס לאחז  

 ההחלטה.  

  הקיבוץ תכנן ובנה את הבתים בשכונת  - מרפסות ששקעו בשכונת המשתלה  

  מ"ר ע"ח הקיבוץ לא חוברה  17היתה מרפסת בגודל  .המשתלה, כחלק מהבית  

  לבית בקוצים, בגלל הידיעה שיש תזוזת קרקע ולא רצו שיגרם נזק לבית אם   

 המרפסת תשקע. חברים שרצו, הגדילו על חשבונם את המרפסת וחתמו על   

 הסכם שזה יהיה על חשבונם.  

  מ"ר  17קלונסאות גם לנו מאחר והבניה נעשתה ללא קלונסאות )מראש לא תוכנ  

 סנטימטר. 1-5כצפוי שקעו, בגובה של בין  בשל מגבלת תקציב( המרפסות  

 מאחר ויש כאן תשתית שחלקה נבנתה ע"י הקיבוץ וחלקה ע"י החבר, נשאלות  

 כאן מס' שאלות: 

 

 )המשך בעמוד הבא...(
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האם במסגרת ההחלטות של חוברת השינוי יש אחריות של הקיבוץ לתיקון  .א

 זה ?

   יעה לא החמירה במידה וכן, על איזה חלק? ואיך ניתן לדעת האם השק .ב

 טון( או הוספת משקלים נוספים?  3בגלל הוספת המרפסת הנוספת )עוד          

          השתתפות הקיבוץ בתשתיות בתוך הבית לחבר שמשפץ את ביתו      .ג

 )דירת הקבע(:       

 (, לחבריםע"י ממלאי תפקידים)ניתנו הבטחות בעבר לרמי ולאודי הסתבר ש  

התשתיות שבתוך הבית, הנושא עוד מצריך  , למימון החלפתששיפצו את ביתם

 ו.הבטחות אלו ניתנ - איזה בסיס החלטותמהות ההבטחות ועל למידה והבנה על 

 הדיון טרם מוצה ולכן לא התקבלו החלטות. :החלטה  

 

 ,פלגרמי  רשם                                                                

 .קיבוץ יגור -מנהל קהילה                                                      

 

 

 

 

 

 

 !רגוע... סופש להפעם עד כאן

 .אודי, נוקי, רמי וגל


